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Tabasalu Lasteaed Tibutare hoolekogu koosoleku protokoll nr. 1-3/2 

 

28.02.2022.a.             Tabasalus 

 

Algus kell 17:00 

Lõpp kell  18:53 

 

Osalesid: 

Hoolekogu liikmed: Hallar Ränk (Muumid), Kristo Pals (Naksid), Triin Jefanov (Kiisud), 

Martin Mandre (Piilud), Vello Viiburg (Harku Vallavalitsuse esindaja), Stig Rogenbaum 

(Tibud), Merilin Mikko (Krõllid), Getter Nurklik (Mikid). 

Lasteaia esindajad: Reeli Simanson, Aili Laht, Anne Teetamm 

Puudusid: Andrea Kivi (Sipsikud), Merilin Vihand (õpetajate esindaja). 

 

PÄEVAKORD: 

1. Suvine töökorraldus Tibutare lasteaias. 

2. Tabasalu Lasteaed Tibutare palgajuhendi tutvustus 

3. 2022 eelarve ja suvised kavandatavad tööd 

4. Toidupäeva maksumuse arutelu 

5. Talgute korraldamine 

6. Kohal algatatud küsimused 

 

1. KUULATI: 

Direktor rääkis suvisest töökorraldusest ja esitas hoolekogule taotluse juulikuu 

kollektiivpuhkuseks välja kuulutamiseks. 

Lähtuvalt Koolieelse Lasteasutuse Seaduse § 19.  (1),  lasteasutuse aastaringse või hooajalise 

tegutsemise otsustab valla- või linnavalitsus hoolekogu ettepanekul. Direktor pöördus 

hoolekogu poole ettepaneku saamiseks kolleektiivpuhkuseks juulikuus. 

TLS § 69 kohaselt on lapsevanemal  (l7) õigus nõuda põhipuhkust sobival ajal on: 

3) vanemal, kes kasvatab kuni seitsmeaastast last; 

4) vanemal, kes kasvatab seitsme- kuni kümneaastast last, – lapse koolivaheajal; 

5) koolikohustuslikul alaealisel – koolivaheajal. 

Seega vanem saab oma puhkuse võtta välja juulikuus. 

Toetudes Lastekaitseseadusele, on igal lapsel õigus puhkuseks. Koolilapse puhkus on suvel 

2,5 kuud, lisaks 4 koolivaheaega õppeaasta jooksul. Lasteaialapsel peab ka olema võimalus 

puhkuseks. 

 



2 

 

Otsus 1: Hoolekogu teeb ettepaneku Harku Vallavalitsusele, et juulikuu on Tibutares 

kollektiivne puhkuste aeg. 

 

2. KUULATI:  

Majandusjuhataja Anne Teetamm andis ülevaate laste toidupäeva maksumusest. Tootmise 

sisendhinnad tõusevad ja seda suurusjärgus rohkem kui mitukümmend protsenti. Tootmise 

sisendhindade tõusu põhjuseks on koroonaviiruse levikust tulenev tarneahela ebakindlus ja 

tarneaegade pikenemine, lisaks mõjutavad tootmise sisendhindade tõusu energia kallinemine 

ning pakendamiseks kasutatavate materjalide hinnatõus. 4 tarnijat on esitanud teate, et 

märtsist tõstavad hinda kuni 20 %.  

Tekkis küsimus valla esindajale, et kui on hanke leping sõlmitud, kas selle aja sees saab hinda 

tõsta. Tarnijate kirjast selgus, et nad ütlevad ette ja kui ostja nõus ei ole, siis lõpetatakse 

leping. 

Hoolekogu tegi ettepaneku tõsta toidupäeva maksumus Tabasalu Lasteaias Tibutare 2 eurot 

alates 1. aprtill- 

Otsus 2: Esitada pidajale ettepanek, et toidupäeva maksumus 1.aprillist 2022 on 2 eurot. 

 

3. KUULATI:  

Direktor tutvustas Tibutare lasteaia palgajuhendit. Vajadus pikendatud puhkuse osas on 

tingitud sellest, et on vajalik töötajaid motiveerida. Samuti aitab see kaasa uue tööjõu 

leidmisele, sest kahjuks palgaga me naabervaldadega ei suuda konkureerida. Pikendatud 

puhkuse mõtte pakkus vallavanem lasteaedadele 30. juuli.2021. 

Katsetame sel aastal, kas saame suvel hakkama nii, et abitöölistel oleks 42 päeva puhkust. 

Hoolekogu liikmed toetasid pikendatud puhkuse andmist. 

 

4. KUULATI:  

2022 eelarve ja suvised kavandatavad tööde arutelu. 

Enamus taotletud töödest leidis rahastamisel. Tuleb siseukste vahetus, laste seikluspargi 

remont ja õueala turvalisuse suurendamine lähtuvalt turvalisuse auditist. Samuti parendame 

prügimaja, sest oleme mitmeid märgukirju saanud Keskkonnateenustelt. 

 

5. KUULATI: 

Arutleti talgute teemal. Korraldada võiks selle mai kuu esimesel nädalal. Täpne päev selgub 

siis, kui on teada ilma olud. Mõte on sel päeval ära teha mudaköögid rühmadele või 
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tegelusseinad õue. Piilude rühma juures oleva puu muutmine lastele ronimisepuuks (õpetaja 

Marika nägemus sellest ronimise puust ellu viia), liivakastides liiva vahetamine, akende pesu. 

Tegelusseinade tegemiseks pakkus abi 1 vanem, kes võib torud linnast ära tuua. Hoolekogu 

liikmed panevad kokku oma rühmast meeskonna, kes töid teostavad. Pole mõtet rohkem 

inimesi kutsuda, kui on tööd pakkuda. 

 

6. KUULATI:  

Kohal algatatud küsimused. 

 Eliisis võiks olla ka toidumenüü üleval. Juhiabi-haridustehnoloog uurib kas ja kuidas 

saame lihtsamalt menüüd Eliisi üles panna. 

 Talvel lume lükkamine Tibutare hoovist koostöös Strantumiga. Direktor andis 

ülevaate hetke olukorrast. Strantumil ainult 1 väike traktor ja ei ole võimalik ühel ajal 

olla mitmel objektil. Esimene rada tuleb ikka käsitsi sisse lükata, 3. ndal päeval võib 

Strantum radasid laiendada. 

 Kiige konksud rõdudel on kohati amortiseerunud. Hoolekogu esimees lubas ise leida 

hea tootja ja meile kontakti jagada, et saada vastupidavad konksud. 

 

 

 

 

Protokollis: Aili Laht Hoolekogu esimees: Martin Mandre 


